
 

 
 
 
 

NEWSFLASH    Juli/Juillet  2025 
 
Beste BVDS leden,  
 
“Voorstaan” is het authentieke aspect van elk van de drie rassen in onze club. Maar 
voorstaan is niet zomaar stilstaan, het is ook “voor”uit kijken, met een doel in het vizier. 
Op de algemene jaarvergadering dd 20/06/2025 hebben de aanwezige leden, samen met 
het bestuur en de voorzitter Martin, hier zeer uitgebreid en ernstig bij “stil”gestaan. De 
wereld rondom ons staat immers niet stil en ook onze club moet mee !   Als club willen we 
bijvoorbeeld binnen de hondenwereld de nodige en juiste erkenning krijgen (denk bv aan 
erkenning door de Internationale Verbanden van onze rassen..) We willen liefhebbers en 
geïnteresseerden een centraal punt aanbieden omtrent onze drie hondenrassen, met 
informatie met een kwaliteitslabel. 
 
Het moment om onze club de broodnodige “update” te geven, is aangebroken. Een nieuwe 
wind en nieuw bloed is nodig om te groeien, ook voor de BVDS/CBBA. In de nieuwe wereld 
van 2025 dringt een nieuwe “club-structuur” en organisatie zich op. In de algemene 
jaarvergadering werd voorgesteld om van een feitelijke vereniging over te stappen naar een 
VZW, zodat we ook gerechtelijk en juridisch een duidelijkere positie hebben. Dit is goed 
gestemd door de aanwezige leden. 
 
In dat kader diende er aansluitend een nieuw bestuur verkozen te worden voor de 4 
basisfuncties (voorzitter, ondervoorzitter, penningmeester, secretaris) en de algemene 
functies. Naast een aantal vertrouwde gezichten (Elke en Eef) hebben zich ook twee nieuwe 
bestuursleden voorgedragen voor 2 van de 4 basisfuncties in de VZW. Het zijn allemaal 
mensen die zich vrijwillig en met een hoop enthousiasme en energie hun kennis en 
professionalisme willen inzetten voor het behoud van de drie rassen (lees meer in de 
volgende nieuwsbrief), Net zoals Martin Martens dit altijd gedaan heeft. Martin heeft met 
heel veel fierheid en trots de vereniging tientallen jaren gedragen en de kar getrokken. 
Vanuit dankbaarheid en respect willen de leden hem graag voordragen als ERE-voorzitter. 
 
Vanuit deze nieuwe structuur mogen jullie heel wat verwachten : uitwerking van een 
fokbeleid, optimalisatie van de website, nieuwsbrieven, ledenwerving, promotie van het ras 
op events,.… 
Zie ook in bijlage het verslag van de algemene ledenvergadering. 
 
Warme groet en poot van onze allerliefste Duitse Staanders, 
Het bestuur. 
PS   Heb jij zin om ook mee aan de kar te trekken en/of te duwen als vrijwilliger : stuur ons 
gerust een mailtje. 
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Chers membres CBBA, 
 
«couler / s'arrêter/pointer» est l'aspect authentique de chacune des trois courses de notre 
club. Mais s'arrêter,, ce n'est pas seulement rester immobile, c'est aussi « regarder devant », 
avec un objectif en ligne de mire. 
Lors de la récente assemblée générale annuelle du 20/06/2025, les membres présents, le 
conseil d'administration et le président Martin se sont longuement et sérieusement penchés 
sur cette question. En effet, le monde qui nous entoure n'est pas immobile. En tant que club, 
nous devons également suivre le mouvement !   Par exemple, en tant que club, nous 
voulons obtenir la reconnaissance nécessaire et appropriée dans le monde canin (par 
exemple, la reconnaissance par les fédérations internationales de nos races...). Nous 
voulons offrir aux amateurs et aux personnes intéressées un point central sur nos trois races 
de chiens, avec des informations assorties d'un label de qualité. 
 
Le moment est venu de donner à notre club la « mise à jour » dont il a tant besoin. Un vent 
nouveau et du sang neuf sont nécessaires pour grandir, également pour le BVDS/CBBA. 
Dans le nouveau monde de 2025, une nouvelle « structure de club » et une nouvelle 
organisation s'imposent. Lors de l'assemblée générale annuelle, il a été proposé de passer 
d'une association de fait à une ASBL, afin d'avoir une position plus claire sur le plan 
juridique et légal. Cette proposition a été bien accueillie par les membres présents. 
 
Dans ce contexte, un nouveau bureau a dû être élu pour les 4 fonctions de base (président, 
vice-président, trésorier, secrétaire).  Outre un certain nombre de visages familiers (Elke en 
Eef), on a proposé deux nouveaux membres du conseil d'administration. Ce sont toutes des 
personnes qui mettent bénévolement leurs connaissances et leur professionnalisme au 
service de la préservation des trois races, avec beaucoup d'enthousiasme et d'énergie (pour 
en savoir plus, lisez le prochain bulletin/lettre news). Tout comme l’ancien Président Martin 
Martens l'a toujours fait. Martin a porté l'association et tiré la charrette pendant des 
décennies avec beaucoup de fierté et d'orgueil. Par gratitude et respect, les membres 
souhaitent le nommer président d’HONNEUR. 
 
De cette nouvelle structure, vous pouvez attendre beaucoup : développement d'une politique 
d'élevage, optimisation du site web, bulletins d'information, recrutement de membres, 
promotion de la race lors d'événements,.... 
Regardez aussi le rapport de l'assemblée générale de membres. 
 
Chaleureuses salutations et pattes de nos très chers chien d’arrêt allemands, 
Le conseil d'administration. 
 
PS Si vous souhaitez aider à tirer et/ou pousser le chariot en tant que bénévole, n'hésitez 
pas à nous envoyer un e-mail. 
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